
Schriftelijke vraag:

Vraagnummer: S-150

Datum indiening: 12 mei 2013

Onderwerp: Scholencampus en onderwijshuisvesting

Naam indiener: Dennis Janssen

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:

Het college heeft op 30 oktober 2012 een memo gestuurd over de scholencampus. Het 
college beschrijft dat de gemeente zich bezint op investeringen in deze scholencampus 
(eerder bekend als ‘leerdorp Elst’). Aangegeven wordt dat nog maar weinig over is van de 
oorspronkelijke gezamenlijke ambities van en de samenwerking tussen de schoolbesturen 
van het Overbetuwe College (OBC) en Quadraam. Het college geeft aan niet te willen 
investeren in schoolgebouwen die straks voor een deel leeg staan. Daarom is voorgesteld de 
geplande bedragen voor de scholencampus van de begroting (PNL-lijst / nieuwe lasten) te 
verwijderen. Aangegeven is dat er een nieuw voorstel komt met uitgewerkte scenario’s met 
een duidelijke weging van kosten, baten en risico's. Met daarbij de afspraak dat deze 
voorstellen aan de gemeenteraad worden voorgelegd.

Tegelijkertijd speelt landelijk dat in het Regeerakkoord is voorzien dat vanaf 2015 voor 
huisvesting 256 miljoen uit het gemeentefonds wordt overgeheveld (naar de lumpsum PO en 
VO). De landelijke VO-raad koppelt hieraan een discussie over de doorcentralisatie van 
onderwijshuisvesting. Dit kan gevolgen hebben voor toekomstige samenwerking tussen de 
gemeente en schoolbesturen.

Vragen:
1. Wat is de stand van zaken van de uitwerking van de scenario’s rondom de 

scholencampus? (welke scenario’s worden uitgewerkt en wie worden hier bij 
betrokken?)

2. Hoe ziet het college nu (een half jaar later) de samenwerking tussen de 
schoolbesturen van OBC en Quadraam?

3. De gehanteerde prognose voor de stijging van het aantal leerlingen is bij Quadraam 
tot op heden niet gerealiseerd. Wat zijn hiervan volgens het college de gevolgen? 

4. Kan het college aangeven of volgens de door de raad vastgestelde kaders alleen 
voor uitbreiding of ook bij vervangende nieuwbouw verwijzing naar leegstand in 
andere schoolgebouwen aan de orde is?

5. Kan het college aangeven welke financiële ruime er nog is om invulling te geven aan 
de in het verleden gedane toezeggingen aan / afspraken met het bestuur van het 
OBC?

6. Is het mogelijk om de aangekondigde scenario’s voor de huisvesting van het OBC-
Elst nog voor de raadsbehandeling van de kadernota 2014 (juni) aan de raad voor te 
leggen? 

7. Wat is de zienswijze van het college ten aanzien van eventuele  toekomstige 
doorcentralisatie van de onderwijshuisvesting en hoe anticipeert het college op de 
veranderingen? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,
Ondertekening:
Dennis Janssen.


